



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE I SVEROK MÄLARDALEN

MÖTESDATUM: 2023-02-19





Dagordning

1-8. Mötets öppnande & formalia	3-4
9. Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + annan information	4
10. Ekonomi	4
11. Planering/Beslut Årsmöte	5
12. Föreningsstöd	5
13. Avtal och Krisstöd till förbundet	5
14. Aktivitetslista 2023 Våren	6
15. Kommande aktiviteter	6
16. Per capsulam beslut	6
17. Nästa möte + Föranmälda frågor	6
18. Mötets avslutande	7



Mötets öppnades 13:08 på Discord

1. Kallade till mötet
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, David Eriksson,
Sanna Hedlund William Väisänen och Oliver Nordwall
2. Närvaro
Följande personer var närvarande under mötet:
Michel Rowinski, David Eriksson, William Väisänen
Och Jerk Fogelqvist Utterström.
3. Röstlängd
Röstlängden fastställdes till:
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, och David Eriksson
4. Förklara mötet beslutsmässigt
Mötet beslutade att förklara mötet beslutsmässigt
5. Val av mötesordförande
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till mötesordförande.
6. Val av mötessekreterare
Mötet beslutade att välja David Eriksson till mötessekreterare.
7. Val av justerare samt val av tidsansvarig
Mötet beslutade att välja Jerk Fogelqvist Utterström till justerare.
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till tidsansvarig.
8. Dagordning & tidsättning
Förslag till beslut: Mötet beslutar att fastställa dagordningen och upprätta en tidsättning samt skriva in denna vid de återstående punkterna.
Beslut: Mötet beslutade att fastställa förslaget på tidsättning.



Förslag för tidsättning

10 min P 9

5 min P 10

5-15 min P 11 Mest förberett på arbetsmötet ändringsförslag?

5-15 min P 12 Kan ta en stund se mail

Paus 5-10 min

5 min P 13 Mest uppdatering

5-15 min P 14 Om ej tid på arbetsmötet ordna här.

3 min P 15 Vilka kan vad?

0 min P 16 (Föra in om det finns några)

2 min P 17-18

Totalt 45-75 min +5-10 min paus

9. Genomgång av föregående möte (10)

Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + Annan information

Kontakter med RFSL/PRIDE

Michel har pratat med dem, bl.a har de införskaffat en pins-maskin.

Kontakter med Studieförbundet

Kontaktat Studieförbundet om bl.a. årsmötet samt spel kulturfestivalen om att vi ej kan delta. Studieförbundet kommer ha en kurs om 3D-skrivning runt mars.

Kontakter med Föreningar

Kontakt med Väs kopplat till deras årsmöte. Vidare har vi fått kontakt från en förening som önskar bidrag vilket kommer senare.

Förbundet

Inkommande underlag om krisstöd. Information om den nya Distriktsansvariga har kommit vilket är Henrik. Michel har uppdaterat Ebastext Välkomstmeddelande och skickat in.

Hur mår vi i styrelsen?

Det finns tecken på att det råder motsvarighet till Vabuari i styrelsen, vidare har alla i styrelsen lite mycket just nu.

10. Ekonomi (5)



Utgångspunkt

Resersättningar kostnader vid resor. Det diskuterades om det var möjligt. Det eventuellt vara möjligt att använda Skatteverkets milersättning för moped.

Beslut: Inga beslut togs.

11. Planering/Beslut Årsmöte (5-15)

Utgångspunkt

11 mars Årsmöte i Eskilstuna 13-16

26/2 Möteshandlingar senast 2 veckor innan. Flera av dessa är klara och publicerade samt några på gång.

Köpa in 44 mm huvud till pinsmaskin och lämna en i Eskilstuna?

Vi köper in ett helt startpaket och ser till att det blir en pinsmaskin i Eskilstuna och Västerås snarast

(1st Pinsmaskin 44 mm

1 st Ställbar pappersskärare

Knappmaterial

Används till allt

200 st Frontplåt

200 st Skyddsfilm

Underdel bestämmer användning

200 st Underdel med säkerhetsnål (Kampanjknapp)

100 st Underdel med magnet (Kylskåpsmagnet)

50 st Vit Säkerhetsmagnet (+Kylskåpsmagnet=nålfri Kampanjknapp)

17 st Vit Underdel med ring (Nyckelring)

17 st Vit Lock till Underdel med ring (Nyckelring/Litet gömställe)

[Inventarielista Eskilstuna](#)

Besluta om möteshandlingar som ska ut.

Inkommet mail anmälan till årsmöte formulär? Ebas?

<https://ebas.sverok.se/registrations/add/635>

Beslut på val av utvalda föreningsombud?

Vi tar det lugnt med kollen av detta.

Besluta om mat som ska köpas in



Michel kan ordna med biskvier och hummus samt lite annat som räkchips och yoghurt dip

Besluta om vad vi tar med oss i övrigt.

Köpa in en mötesordförandeklubba att ha till våra och våra föreningars årsmöten och liknande.

Om det fungerar bra kanske Sverok Mälardalen vara distriktet igen som skapar en tävling att genomföra mellan distrikt där vinsten är en klubba att använda på riksmötet men som får användas av det vinnande distriktet. Vilket vi får beställa isf.

Vi har fått en offert på maximalt 2000 kr lite beroende på utformning och tid att tillverka. Klubban blir då tillverkad av en Sverokare.

Alternativ är att Michel tillfälligt lånar ut en stor tärning han har eller en liten mötesordförandeklubba.

Köpa in en klubba att ha till våra årsmöten och liknande och om bra utfall kanske vara distriktet igen som skapar en tävling att genomföra mellan distrikt där vinsten är en ytterligare klubba att använda på riksmötet men som får användas av det vinnande distriktet.

Styrelsen är positiva till idén. Men vi väntar tills nästa styrelse tillträtt för att komma igång med projektet "Ordförandeklubba.

Uppdragslista

[+ Uppdragslista 2022](#)

Inför årsmötet

[+ Inför årsmötet 2023](#)

Förslag till beslut:

Att köpa in Startpaket Standard 44 mm för en kostnad av 4190 kr

Att lämna en pinsmaskin i Eskilstuna

Att köpa in matingredienser för 500 kr till fika och dipp m.m.

Beslut: att möteshandlingarna färdigställs till senast den 26/2 där Michel ansvarar för verksamhetsberättelse och David ansvarar för den ekonomiska berättelsen. Michel lägger löpande upp handlingar.

Beslut: att Jerk ordnar med enklare anmälningsformulär.



Beslut: att köpa in matingredienser för 500 kr till fika och dipp m.m.

Beslut: Att köpa in Startpaket Standard 44 mm för en kostnad av 4190 kr.

12. Föreningstöd (5-15)

Utgångspunkt

Underlag i mail från Förenade Lajvare

Föreningen är välkommen att söka projektbidrag i framtiden. Man kan även försöka kulturbidrag eller liknande hos kommuner och regioner. Men vi kan inte se att det i dagsläget finns något utrymme att bevilja ett krisstöd.

Beslut: att inte bevilja Förenade Lajvare stöd.

13. Avtal och Krisstöd till förbundet (5)

Utgångspunkt

Förbundet har skickat ut mejl om det. David uppdrar Michel att verkställa tidigare beslut då kassören anmält intressekonflikt.

14. Aktivitetslista 2023 Våren (5-15)

Avsluta 2022

Fastställa förslag till 2023

Lagt till Kallelse (samt annat) per mail till Revisor tills vidare.

Uppdatera informationsfilmer

Ebas?

Arbete & strategier med kulturplaner

[Aktivitetslista 2022](#)

[Förslag Aktivitetslista 2023](#)



15. Kommande aktiviteter (3)

Årsmöte VÄS 25 februari 13:00 i Västerås

Michel åker om möjligt med Pinsmaskin (om inte Martin kan ordna) och lämnar på SF samt deltar på årsmötet efteråt. Ta med material Kylskåpsmagneter etc. Mälardalen bjuder på mat, resa och fika.

Årsmöte Sverok Mälardalen 11 mars SF i Eskilstuna

Michel, Jerk, David, Cecilia och troligen William.

Årsmöte Studieförbundet Sörmland 14 april Eskilstuna

Upp till nästa styrelse.

Årsmöte Studieförbundet Uppsala/Västmanland 27 april Uppsala

Upp till nästa styrelse.

16. Per capsulam beslut & Beslutslista (0)

- [Beslutslista](#)

17. Nästa möte + Föranmälda frågor (2)

Nästa möte preliminärt i mars/april Konstituerande styrelsemöte

Beslutas efter årsmötet 11 mars

På nästa möte kommer följande punkter avhandlas:

Beslut om firmatecknare

Ekonomi

Kommunikationshantering

Förväntningar engagemang samt kickoff

Konkretisering av Verksamhetsplan & Budget

Aktivitetslista 2023

Kommande aktiviteter

Årsmötet utvärdering

Skicka kallelse till Revisor per mail.



18. Mötets avslutande

Mötesordföranden Michel Rowinski avslutar mötet 15:10